

## MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, JANUARY 26, 1984

(4)

*[Text]*

The Standing Committee on Public Accounts met at 11:17 o'clock a.m. this day, for the purpose of organization.

*Members of the Committee present:* Messrs. Beatty, Bloomfield, Dupras, Kelly, Lewis and Neil.

*Alternate Member present:* Mr. Gilchrist.

*In attendance: From the Research Branch, Library of Parliament:* Mr. E.R. Adams; Mr. T.A. Wileman.

The Clerk of the Committee presided over the election of the Chairman.

Mr. Kelly moved, seconded by Mr. Bloomfield,—That Mr. Lewis do take the Chair of this Committee as Chairman.

The question being put on the motion, it was carried.

The Chairman, Mr. Lewis, took the Chair.

Mr. Beatty moved, seconded by Mr. Neil,—That Mr. Kelly be elected Vice-Chairman of this Committee.

The question being put on the motion, it was carried.

On motion of Mr. Kelly, it was agreed,—That the Chairman and Vice-Chairman plus one representative from each of the three parties represented in the House of Commons, appointed by the Chairman after the usual consultations, do compose the Sub-Committee on Agenda and Procedure.

On motion of Mr. Kelly, it was agreed,—That the Committee print 1,000 copies of its Minutes of Proceedings and Evidence for parliamentary distribution.

On motion of Mr. Kelly, it was agreed,—That the Chairman be authorized to hold meetings, to receive and authorize the printing of evidence when a quorum is not present provided that at least three (3) Members are present and that both the Government and one of the Opposition Parties are represented.

At 11:25 o'clock a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

TUESDAY, FEBRUARY 21, 1984

(5)

The Standing Committee on Public Accounts met at 11:00 o'clock a.m. this day, the Chairman, Mr. Doug Lewis, presiding.

*Members of the Committee present:* Messrs. Anguish, Clarke, Gourde, Kelly, Lewis, Neil and Yanakis.

*In attendance: From the Research Branch, Library of Parliament:* Mr. E.R. Adams, Mr. T.A. Wileman.

*Witnesses: From the Office of the Auditor General of Canada:* Mr. Kenneth M. Dye, Auditor General; Mr. Shahid Minto, Principal, Audit Operations Branch. *From the Department of Public Works:* Mr. J.A.H. Mackay, Deputy Minister; Mr. A.D. Wilson, Assistant Deputy Minister, Operations. *From the Treasury Board of Canada:* Dr. P. Meyboom, Deputy Secretary, Administrative Policy Branch.

## PROCÈS-VERBAL

LE JEUDI 26 JANVIER 1984

(4)

*[Traduction]*

Le Comité permanent des comptes publics tient, ce jour à 11 h 17, sa séance d'organisation.

*Membres du Comité présents:* MM. Beatty, Bloomfield, Dupras, Kelly, Lewis et Neil.

*Substitut présent:* M. Gilchrist.

*Aussi présents: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement:* MM. E.R. Adams et T.A. Wileman.

Le greffier du Comité préside l'élection d'un président.

M. Kelly propose, appuyé par M. Bloomfield,—Que M. Lewis assume la présidence du Comité.

La motion est mise aux voix et adoptée.

Le président, M. Lewis, ouvre la séance.

M. Beatty propose, appuyé par M. Neil,—Que M. Kelly assume la vice-présidence du Comité.

La motion est mise aux voix et adoptée.

Sur motion de M. Kelly, *il est convenu*,—Que le président et le vice-président, avec l'apport d'un représentant de chacun des trois partis représentés à la Chambre des communes, qui désignera le président après les consultations d'usage, forment le Sous-comité du programme et de la procédure.

Sur motion de M. Kelly, *il est convenu*,—Que le Comité commande 1000 copies de ses *Procès-verbaux et témoignages* à l'usage du Parlement.

Sur motion de M. Kelly, *il est convenu*,—Que le président soit autorisé à tenir des réunions, à recevoir des témoignages et à en permettre l'impression en l'absence d'un quorum, pourvu que trois (3) députés au moins y assistent et que le gouvernement et l'un des partis de l'opposition y soient représentés.

A 11 h 25, le Comité suspend les travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE MARDI 21 FÉVRIER 1984

(5)

Le Comité permanent des comptes publics se réunit, ce jour à 11 heures, sous la présidence de M. Doug Lewis (*président*).

*Membres du Comité présents:* MM. Anguish, Clarke, Gourde, Kelly, Lewis, Neil et Yanakis.

*Aussi présents: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement:* MM. E.R. Adams et T.A. Wileman.

*Témoins: Du Bureau du Vérificateur général du Canada:* M. Kenneth M. Dye, vérificateur général; M. Shahid Minto, directeur principal, direction des opérations de vérification. *Du ministère des Travaux publics:* M. J.A.H. Mackay, sous-ministre; M. A.D. Wilson, sous-ministre adjoint, Opérations. *Du Conseil du Trésor du Canada:* M. P. Meyboom, sous-secrétaire, Direction de la politique administrative.